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PROTOKÓŁ

z zebrania Zarządu

Pomorskiego Związku Brydża Sportowego

Posiedzenie nr 19/2021-2025

Data spotkania 20:005 lip 2022

Miejsce spotkania Google Meet

Uczestnicy

Członkowie Zarządu:

Krzysztof Czapczyk Mirosław Małypan Marta Sikora Kazimierz Dominiak

Jakub Kasprzak Marcin Wasłowicz Wojciech Ligman Janusz Liwosz

Goście: Tomasz Brzęcki Michał Górski

Nieobecni Członkowie Zarządu: Piotr Darznik

Porządek obrad:

1. Sprawa systemu do płatności za startówki

2. MKB 2022 - omówienie przygotowania

3. Sprawozdanie finansowe związku

Ad 1 - Sprawa systemu do płatności za startówki

poinformował, że trwają formalności w Bluemedia, niemniejMichał Górski

większość pracy jest za nami. System będzie gotowy do testów na najbliższym

turnieju poniedziałkowym oraz przeszedł do prezentacji systemu. Członkowie

zarządu dawali informację zwrotną oraz zaplanowano dodatkowe zmiany do

wprowadzenia.
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Zarząd pozytywnie ocenia postęp prac i adekwatność systemu. Postanowiono

zachęcić zawodników do skorzystania z systemu online poprzez obniżenie

wpisowego o 10 zł dla zawodników korzystających z systemu na turnieju lokalnym.

Poproszono o dopilnowanie komunikacji na stronie.Mirosław Małypan

Ad 2 - MKB 2022 - omówienie przygotowania

zreferował postęp prac nad kongresem oraz omówił stan ustaleńTomasz Brzęcki

ze sponsorami. Sumaryczna planowana kwota od sponsorów to ok. 37.000 zł +

1,500 zł w nagrodach rzeczowych. Omówiono wiele szczegółów organizacyjnych.

Ad 3 - Sprawozdanie finansowe związku

poruszył temat bilansu za rok 2021. Omówiono sprawozdanie,Mirosław Małypan

poprosił o podpisanie sprawozdania. PodKrzysztof Czapczyk Jakub Kasprzak

koniec zebrania poinformował, że sprawozdanie posiadaMirosław Małypan

komplet podpisów.

Około godziny 21:15 Prezes stwierdził wyczerpanie porządku obrad, podziękował

wszystkim obecnym za przybycie oraz zakończył posiedzenie.

Planowany termin kolejnego zebrania: 20:002 sie 2022

Protokół przygotował Marcin Wasłowicz
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